
آرمان ملی: نتایج ضعیف تیم ملی فوتسال در رقابت های 
جهانی با انتقادات پیشکسوتان این رشته همراه شده اما به نظر 

می رسد اصولی و شمسایی همچنان قصد کناره گیری ندارند. 
   وضعیت فوتسال 

تیم ملی فوتسال ایران در جام جهانی ۲۰۲۴ ازبکستان و در 
کش شکست خورد تا وداع  مرحله یک هشتم نهایی مقابل مرا
زودهنگامی با این رقابت ها داشته باشد. تیم ایران در دوره 
گذشته توانسته بود خود را به یک چهارم برساند و در سال ۲۰۱۶ 
گردان  نیز عنوان سوم جهان را به دست آورده بود. نتیجه شا
وحید شمسایی در این دوره باعث شد تا بسیاری از اهالی 
فوتسال به آن منتقد باشند. ایرنا در ادامه نوشت: چند هفته 
پس از پایان جام جهانی، فدراسیون فوتبال جلسه ای فنی در 
خصوص نتایج تیم ملی تحت هدایت شمسایی برگزار کرد که 
در آن برخی از پیشکسوتان فوتسال نیز حضور داشتند. در این 
جلسه احسان اصولی رئیس کمیته فوتسال، اقدامات خود را در 
ح داد و به  خصوص آماده سازی تیم ایران برای جام جهانی شر
نحوی اعلام کرد که کم کاری در این زمینه صورت نگرفته است. 
با این حساب، اصولی بار نتایج بد تیم ملی را بر گردن شمسایی 
انداخت و خود را در این خصوص مقصر ندانست. شمسایی نیز 
در آن جلسه توضیحاتی ارائه داد تا کار به جلسات خصوصی تری 
بکشد. چند روز بعد جلسه  فنی دیگری در فدراسیون برگزار شد 
که در آن مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال، مجید جلالی عضو 
کمیته فنی و اصولی نیز حضور داشتند. شمسایی نیز در این 
جلسه حضور پیدا کرد و صحبت ها در خصوص نتایج تیم ملی 
به صورت مفصل تری ارائه شد. اصولی به عنوان رئیس کمیته 
فوتسال به شدت به دنبال جدایی وحید شمسایی از تیم ملی 
خ  است، اما قرارداد سرمربی تیم ملی باعث شده تا این اتفاق ر
ندهد. اصولی می داند که در صورت برکناری شمسایی باید قرارداد 
این مربی را تمام و کمال بپردازد. رئیس کمیته فوتسال پیش از 
جام جهانی نیز رابطه خیلی خوبی با شمسایی نداشت و بارها در 
جلسات خصوصی با اهالی فوتسال، از سرمربی تیم ملی گلایه کرده 
است. رئیس کمیته فوتسال برای جدایی شمسایی از تیم ملی، 
منتظر استعفای او بوده و به نظر می رسد ایده دیگری برای این 
کار نداشته باشد. وحید شمسایی نیز قصد استعفا ندارد و منتظر 

تصمیم فدراسیون نشینان برای آینده خود است. 
   نظر شمس 

حسین شمس در پاسخ به این سوال که به نظر می رسد 
فدراسیون فوتبال می خواهد از وحید شمسایی برای تیم ملی 
بزرگسالان عبور کند، گفت: ببینید من نیت فدراسیون فوتبال 
را نمی دانم اما آنچه در جلسه کمیته فنی اتفاق افتاد این بود که 
وقتی از شمسایی سوال شد که چرا در یک سال که با تیم ملی 
کش دیدار کردی هر سه بازی را باختی پاسخ فنی نداد و  مرا
جلسه را ترک کرد. او عادت دارد به سوالات فنی پاسخ ندهد. اینکه 

کمیته فوتسال در مورد تیم ملی چه تصمیمی دارد هنوز صحبتی 
نشده است. باید کمیته فوتسال جلسه بگذارد و خود شمسایی 
هم باشد و توضیحات فنی اش را در مورد شرایط تیم ملی بدهد 
و بعد مسئولان هم تصمیم گیری کنند. شمس در جواب به این 
پرسش که نظر خود او برای ادامه همکاری با شمسایی چیست، 
گر قرار باشد با همین ترکیبی که در جام جهانی  عنوان کرد: ا
بازی کردیم به میدان برویم من موافق ماندنش نیستم. ببینید 
شمسایی نصف سال به خاطر برنامه ستاره ساز کارمند شبکه 
سه است و نصف دیگر سال در خدمت خاله شادونه. او برای 
تیم ملی نمی تواند وقت بگذارد. تا وقتی این مدلی بخواهد 
وقت بگذارد من موافق ماندنش نیستم. به قول خارجی ها 
سرمربی تیم ملی باید ۲۴ ساعته برای تیمش وقت بگذارد و در 
خدمت باشد. عضو کمیته فوتسال در ارتباط با اینکه نقدهای 
وارد شده به شمسایی به جای خود اما وقتی سرمربی تیم ملی 
با لغو بازی های دوستانه مواجه می شود چه باید بکند، گفت: 
فقط یک بازی دوستانه با کرواسی لغو شد. در سه سال گذشته 
بهترین امکانات تاریخ فوتسال در اختیار وحید شمسایی بود. 
من خودم دو دوره سرمربی تیم ملی فوتسال بودم و هیچ دوره ای 
به اندازه دوره فعلی تیم ملی فوتسال دارای شرایط خوب نبوده 
است. هرگز من چنین اختیاراتی که شمسایی داشت را نداشتم. 
من با تیم ملی در سال ۲۰۱۰ در جام جهانی ازبکستان اول شدم 
اما هنوز بعد از ۱۴ سال فدراسیون پاداش ما را نداده است و کسی 
هم نیست که آن را پیگیری کند اما فدراسیون تمامی معوقات و 
پاداش تیم ملی فعلی را قبل از اعزام پرداخت کرد. کسی نمی تواند 
در این دوره از بابت کمبودها و یا کم کاری ها گلایه ای داشته باشد. 

برگزاری تعداد بازی های تدارکاتی در این دوره در تاریخ بی سابقه 
بوده است. به نظر من وحید شمسایی خودش هم علاقه ندارد 
تمام وقت در اختیار تیم ملی باشد. حسین شمس در خصوص 
اینکه صحبت هایی مطرح شده که سرمربی بعدی تیم ملی به 
احتمال زیاد محمد ناظم الشریعه است، گفت: ببینید کمیته 
فوتسال برای انتخاب سرمربی باید شاخصه هایی را تعریف کند 
و بر اساس آن نفر مورد نظرش را انتخاب کند. در این شاخصه ها 
باید سابقه مربیگری، حضور در رده ملی، تجربه و موارد دیگر را 
گر اسم فردی بیرون می آید گمانه زنی های رسانه ای  لحاظ کند. ا
است. همین چند روز قبل اسم ۴ نفر بیرون آمده بود اما سوال 
. ما الان بخواهیم لیست نفرات کاندیدا را  من این است که چر
انتخاب کنیم ۲۰ نفر می شود. کمیته فوتسال باید آمار هر مربی 
را درآورد و بر اساس شاخص های مشخص دست به انتخاب 
بزند. وی در خصوص اینکه ظاهرا کمیته فنی فدراسیون فوتبال 
با ریاست مجید جلالی در تصمیم گیری برای انتخاب سرمربیان 
نقش دارند و در این کمیته از فوتسال نماینده ای نیست، گفت: 
به نظر من کمیته فنی فدراسیون فوتبال باید به همان مسائل 
فوتبال بپردازد و اجازه دهند فوتسال را خود اهالی فوتسال 
بچرخانند و در موردش تصمیم گیری کنند. الان تیم ملی فوتبال 
نوجوانان ما در اردن است که اتفاقا خود مجید جلالی هم با این 
تیم در اردن است. پس بهتر است به همان تیم بپردازد و بعد هم 
که تیم شایسته جوانان با هدایت حسین بعدی راهی مسابقات 
می شود و از همه مهمتر باید به فکر تیم امید باشند که ۵۰ سال 
است به المپیک نرفته است. ما اهالی فوتسال هم می توانیم از 

پس خود برآییم. 
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دخالت کمیته فنی در فوتبال سالنی؟!

فوتسال در انتظار یک تغییر بزرگ؟!

به خاطر بی توجهی مسئولان  
خداحافظی کردم 

مسابقات دوی صحرانوردی قهرمانی آسیا 
از یکشنبه، ۲۹ مهر به میزبانی هنگ کنگ برگزار 
می شود، اما فدراسیون دوومیدانی اعلام کرد 
که به دلیل صدور دیرهنگام ویزا از سوی کشور 
میزبان تیم ملی ایران به این مسابقات اعزام 
نخواهد شد. در پی این ماجرا جلیل ناصری یکی 
از ملی پوشانی که قرار بود اعزام شود، در صفحه 
دوومیدانی  از  گرام  اینستا در  خود  شخصی 
خداحافظی کرد. ناصری در مورد تصمیم خود 
برای خداحافظی از دوومیدانی به ایسنا گفت: 
به خاطر بی توجهی مسئولان خداحافظی کردم. 
در منطقه محروم استان ایلام هستم. قرار بود 
۲۹ مهر به قهرمانی آسیا بروم که ما را نفرستادند، 
قبل از آن هم نه اردویی گذاشتند و نه هزینه ای 
کردند. ۱۵ سال است که برای دوومیدانی زجر 
می کشم، الان شغل و درآمدی ندارم و مجبورم 
کارگری کنم. با چه امیدی ادامه بدهم؟ به چه 
دردم می خورد که دوومیدانی را پنج سال دیگر 
هم ادامه بدهم؟ از زندگی عقب می افتم. او ادامه 
داد: کارگری کنم از ورزش و این بی توجهی بهتر 
است. من تازه ازدواج کرده ام اما به خاطر نداشتن 

شغل و درآمد زندگی ام در حال پاشیدن است. 

ویژه

ی  ا بر نشین  ر صد لی  پو نا
هم  د تیم  ن  د ا د شکست 
جدول، امپولی، به پنالتی خویچا 
کواراتسخلیا نیاز داشت. ناپولی 
به لطف یک ضربه پنالتی که 
د  بو نیز  ک  مشکو ی  حد تا
توانست امپولی را ببرد و فاصله 
به یووه را به سه امتیاز برساند. 

تصاویر حضور کریم باقری در 
تمرینات پرسپولیس بسیار مورد 
توجه هواداران این تیم قرار دارد. 
باقری کنار گاریدو روی نیمکت 
حضور خواهد داشت و شناخت 
بالای او از روحیات بازیکنان 
بی  کمک این مر می تواند به 

اسپانیایی بیاید. 

ز  و یر د لینیو  مو ه  شگا ز ر و
میزبان دیدار  وولورهمپتون 
مقابل منچسترسیتی بود.. 
وولورهمپتون با پاس استثنایی 
به  ضر و  و  سمد ن  نسلو
تمام کننده  استراند لارسن تنها 
بعد از هفته دقیقه از شروع بازی 

دروازه سیتی را  باز کرد.  

ت
شــ

س نو
عک

        گل   پنالتی حضور

گفتوگو

و  استقلال  پیشکسوت  رشیدی  منصور 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت این تیم در 

لیگ برتر صحبت کرد. 
   نظر شما در خصوص شکست سه بر صفر 

استقلال مقابل ذوب آهن چیست؟
 نیمه اول استقلال بد نبود ولی واقعیت این 
است که مشکلات استقلال از ۷- ۸ سال پیش 
شروع شده و از ۲ سال پیش به اوج رسیده 
چقدر  ببینید  شما  ندارد.  بازی  به  ربطی  و 
مدیرعامل و هیات مدیره و سرمربی در این 
۳ سال  گذشته عوض شدند. ۲-  چند سال 
زمان می برد مدیر و هیات مدیره و سرمربی با 
هم هماهنگ شوند ولی در استقلال هر سال 
تغییرات وجود دارد. از سال قبل درگیری لطفی 
سرمربی و مدیرعامل باعث ایجاد مشکلات بسیار 
زیادی شد و تا یادم می آید از سالی که استقلال را 
از آسیا کنار گذاشتند مشکلات شروع شده و تا 
امروز ادامه دارد. باخت استقلال به ذوب آهن به 
خاطر مسائل فنی نبود بلکه مشکلات این تیم 

سر باز کرده بود و خودش را در بازی نشان داد. 
 عملکرد مدیریت باشگاه را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
باشگاه  ابتدای فصل مدیران  که   دیدیم 
متاسفانه بازیکن گرفتند در حالی که سرمربی 
بازیکنان خارجی را قبول نداشت. کار به جایی 
رسید که کار در ادامه به برکناری نکونام رسید. 
چند هفته پیش حسینی حرف حق زد و گفت 
این بازیکنان پول گرفتند و رفتند ولی او را به 
خاطر همین کار کنار گذاشتند و دیشب با او 
آشتی کردند. این خارجی ها میلیاردها تومان 
پول مملکت را گرفتند ولی نمی خواهند مردم این 
را بفهمند. اینها همه مشکلات مدیریت است. در 
سال های گذشته امید ابراهیمی و علی کریمی 
گلزن و گلساز بودند ولی هنوز برای آنها جایگزین 
پیدا نکردند. دیاباته و قائدی هم همین شرایط 
را داشتند ولی به جای آنها بازیکن جایگزین 
پیدا نکردند. وقتی یک تیم این همه مشکل 
مدیریتی دارد همین می شود. ۲ سال است که هر 
روز می گویم استقلال مشکل خط دفاعی دارد. 
در همین بازی با ذوب آهن هر سه گل از عمق 
خط دفاعی زده شد و راحت از مدافعان تیم ما 
عبور کردند. حسینی را هم که محروم کردند و 
گلر جایگزین ۳ گل خورد هر چند دروازه بان زیاد 
گفته نماند ذوب آهن واقعا خوب  مقصر نبود. نا
بازی کرد اما واقعیت این است که استقلال به 

مشکلات مدیریتش باخت نه ذوب آهن. 

رشیدی: 
استقلال به مشکلات 
مدیریتش باخت نه 

ذوب آهن

سومین پیروزی هندبالیست ها  
در قهرمانی آسیا 

ایسنا: ملی پوشان هندبال ساحلی ایران 
در سومین دیدارشان در قهرمانی آسیا از سد 
کردند. تیم ملی هندبال ساحلی  چین عبور 
نوجوانان ایران در سومین دیدارش در مسابقات 
هندبال ساحلی قهرمانی آسیا به مصاف تیم ملی 
چین رفت و توانست با غلبه بر این تیم سومین 
کند.  ثبت  رقابت ها  این  در  را  پیروزی اش 
ایران  ساحلی  هندبال  نوجوان  ملی پوشان 
نیمه اول این بازی را با نتیجه ۲۸ بر ۱۲ مقابل 
چین پیروز شدند اما در نیمه دوم با حساب 
گذار کردند تا برنده  ۱۴ بر ۱۶ نتیجه را به چین وا
بازی در پنالتی )شوت اوت( و پرتاب تن به تن 
در  ایرانی  هندبالیست های  شود.  مشخص 
ضربات پنالتی توانستند حریف خود را شش بر 
چهار شکست دادند و در نهایت دو بر یک در 
این دیدار پیروز شدند. تیم ملی ایران پیش از 
کنون با سه  این عمان و اردن را نیز شکست داد و ا
برد شش امتیاز کسب کرده  است. سومین دوره 
مسابقات هندبال ساحلی قهرمانی نوجوانان 
پسر آسیا انتخابی مسابقات قهرمانی جهان 
تونس ۲۰۲۵ از ۲۵ مهر به میزبانی تایلند آغاز شده 

است و تا چهارم آبان ادامه دارد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
آرمان ملی: تیم فوتبال پرسپولیس باید در هفته سوم 
رقابت های لیگ نخبگان در ورزشگاه جاسم بن حمد شهر 
دوحه روز دوشنبه ۳۰ مهر از ساعت ۱۹: ۳۰ به مصاف السد قطر 
برود. این دیدار را تیم داوری از ژاپن قضاوت می کند. این تیم 
کی  داوری البته برای ما و قطری ها نام هایی آشنا هستند. آرا
یوسوکه داور ۳۸ ساله ژاپنی این مسابقه خواهد بود که همین 
چند روز قبل، بازی ایران و قطر از مقدماتی جام جهانی را در 
کشور امارات سوت زد. کمک های او نیز مانند آن پیکار »یون 
کوتو واتانه به« خواهند بود. »ریو تانیموتو« داور  میهارا« و »
چهارم است. کمک داور ویدئویی )VAR( و دستیار وی به 
کازاهارا هیروکی« خواهند بود.  ترتیب »هیریوکی کیمورا« و »
« از یمن است. ناظر  افسر VAR نیز »راید محمد احمد باخدر
کومالیسواران  بازی »ایلکای پارک« از کره جنوبی است و »
« از هند نیز نظارت بر امر داوری را بر عهده خواهد  سانکار
داشت. همچنین کنفدراسیون فوتبال آسیا در نامه ای که از 
طریق فدراسیون فوتبال در اختیار پرسپولیس قرار گرفت، 
کشور ثالث برای میزبانی مسابقات لیگ  خواهان معرفی 

نخبگان آسیا شد. 
به گزارش سایت رسمی باشگاه پرسپولیس، سرخپوشان 
ایران بعد از مصاف با السد، در چهارمین پیکار خود از سری 
دوشنبه  روز  )نخبگان(،  آسیا  قهرمانان  لیگ  رقابت های 
۱۴ آبان میزبان الغرافه خواهند بود. این بازی با توجه به 
دستورالعمل های صادره از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا و 
فیفا، امکان برگزاری در ایران را ندارد. کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در همین ارتباط با ارسال نامه ای، خواهان معرفی کشور ثالث و 

ورزشگاه محل برگزاری این مسابقه شد. 

بیــنالمــلل
   دوشنبه آینده مراسم توپ طلا در پاریس برگزار می شود 
تا برنده مهم ترین عنوان فردی فوتبال جهان مشخص شود. 
برای اولین بار در دو دهه اخیر نه کریستیانو رونالدو و نه لیونل 
گرچه هنوز  مسی در فهرست رقابت برای توپ طلا قرار ندارند. ا
به طور رسمی خبری منتشر نشده با این حال رئال مادرید 
مطمئن است وینیسیوس برنده توپ طلا می شود. سال گذشته 
در مراسم توپ طلا جایزه سوکراتس که درباره تاثیرات اجتماعی 
است به وینیسیوس رسید که تلاش زیادی برای مبارزه با 
نژادپرستی داشت. بازیکن رئال مادرید این جایزه را به خاطر 
کاری که برای کمک به کودکان در برزیل انجام داده بود، دریافت 
کرد و حالا مدعی جدی دریافت توپ طلاست. جود بلینگام و 
وینیسیوس جونیور دو بازیکن رئال مادرید از مدت ها پیش 
برای بردن توپ طلای امسال در صدر گمانه زنی ها قرار داشتند 
و رودری از منچسترسیتی نیز به عنوان یکی از مدعیان اصلی 
شناخته می شود، چون به تیمش کمک کرد تا چهارمین عنوان 
قهرمانی پیاپی لیگ برتر را به دست آورد و چهارمین عنوان 
قهرمانی اروپا را نیز برای اسپانیا به دست آورد. روزنامه اسپانیایی 
آس هم مدعی شد وینیسیوس برنده قطعی توپ طلا ۲۰۲۴ شده 

است و این جایزه دوشنبه هفته آینده به او داده می شود. 

همدانی خطاب به مدیران استقلال: 

چارچوب  در  استقلال  فوتبال  تیم 
رقابت های هفته هشتم لیگ برتر در ورزشگاه 
که  رفت  ذوب آهن  مصاف  به  قدس  شهر 
۳ بر صفر مغلوب شد. بلافاصله  با نتیجه 
پس از این بازی پیتسو موسیمانه به عنوان 
سرمربی جدید آبی پوشان پایتخت معرفی 
باشگاه  پیشکسوت  همدانی،  ستار  شد. 
گفت وگو با ایسنا در ارزیابی از  استقلال در 
بازی این تیم برابر ذوب آهن گفت: سه گلی 
که از عمق دفاع خوردیم نشان از عدم تمرکز 
گذشته  که در سال های  تیم است. تیمی 
بهترین خط دفاعی را داشت، امسال نشان 
می دهد که تمام گل هایی که خورده از عمق 

دفاع است. او افزود: حسینی کاپیتان و بزرگ 
تیم است، حضور او و صحبت هایش با خط 
دفاعی تاثیر گذار است. خالدآبادی جوان 
است و دروازه بان بسیار خوبی است اما او 
سازمانی  درون  مشکلات  درگیر  شاید  هم 
استقلال شده که نتوانسته آنطور که باید و 
شاید عمل کند. حضور حسینی می توانست به 
تیم کمک کند. پیشکسوت استقلال با انتقاد 
از مدیریت باشگاه اظهار کرد: کسی را به جز 
هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه مقصر شرایط 
سیاست های  نمی دانم.  استقلال  کنون  ا
مدیریتی گاهی به ما می گوید که دندان روی 
جگر بگذاریم و اجازه بدهیم تیم نتیجه بگیرد، 

چون تیم مهم است. مدیریت نباید شرایط 
که حسینی آن  گونه ای پیش می برد  را به 
حرف ها را در رسانه بزند. چرا اینقدر به تیم 
آسیب می زنید که این همه امتیاز را از دست 
بدهیم؟ همه با هم یک جا استعفا دهید و 
به دنبال زندگی تان بروید. همدانی درباره 
انتخاب سرمربی جدید استقلال بیان کرد: 
رزومه بدی ندارد اما با آمدن این مربی هم 
که  چرا  نمی شود  حل  استقلال  مشکلات 
مشکل ما ساختاری و مدیریتی است. آدم های 
کوچک را در جاهای بزرگ گذاشتیم. به مرور 
زمان خواهیم دید که این انتخاب خوبی بوده 
. اینکه بتواند با خصوصیات ما  است یا خیر

خودش را تطبیق دهد نیازمند زمان است که 
. سوال من این است  ببینیم می تواند یا خیر
تیمی که دارد سرمربی انتخاب می کند و درباره 
گزینه ها نظر می دهد، چه تیمی است؟ چه 
کارشناسان زبده و فنی ای هستند که درباره 
مربی تصمیم گیری می کنند؟ او ادامه داد: مگر 
من در مورد والیبال صحبت می کنم که آقای 
کارخانه بیاید و عضو هیات مدیره باشگاه ما 
شود؟ ایشان شخصیت ملی است و قابل 
احترام، اما کجای دنیا می بینید که یک آدم 
غیرتخصصی را در یک رشته دیگر بگذارند تا 
تصمیم گیری کند. آقای شهریاری بله قربان گو 

آورده است تا خودش تصمیم بگیرد. 

آندرانیک تیموریان مربی تیم ملی فوتبال ایران می گوید 
نباید طوری تصور شود که این تیم به جام جهانی صعود 

کرده است. 
   شرایط تیم ملی 

آندرانیک تیموریان در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط 
تیم ملی فوتبال ایران در مرحله سوم مقدماتی جام جهانی 
اظهار کرد: تیم ملی بازی های خوبی را در این مرحله پشت سر 
گذاشت و توانستیم با ۱۰ امتیاز در صدر جدول گروه خود 
باشیم. ما در کنار بازیکنانی که در اختیار داشتیم هم از نظر 
کتیکی و هم از نظر اخلاقی مجموعه ای  تکنیکی، هم از نظر تا

خوب و آرام را در اختیار داشتیم. 
   تساوی با ازبکستان 

او درباره تساوی ایران برابر ازبکستان در سومین بازی خود 
هم گفت: در آن بازی، عملکرد خوبی داشتیم و متاسفانه 
حردانی اخراج شد. البته با وجود ۱۰ نفره شدن باز هم فرصت 

برای گلزنی داشتیم اما فرصت های ما به گل تبدیل نشدند. 
   برد مقابل قطر 

از  دیگری  بخش  در  ایران  فوتبال  تیم ملی  مربی 
صحبت های خود به برتری پر گل ایران برابر قطر اشاره کرد 
و گفت: در جام  ملت های آسیا متاسفانه شرایطی رقم خورد 
که به قطر باختیم و نتوانستیم به فینال برسیم، اما این بازی 
شرایط خودش را داشت. در کل برای رسیدن به جام جهانی 

کسب ۱۰ امتیاز از ۴ بازی برای ما بسیار مهم و کمک کننده 
خواهد بود. الان صدرنشین گروه هستیم، اما هنوز راه زیادی 
برای رسیدن به جام جهانی داریم چون تیم هایی که برابر آنها 
قرار گرفتیم در بازی برگشت نوع بازی خود را تغییر می دهند 
و کار را برای ما سخت خواهند کرد. وی در پاسخ به سوالی 
درباره اینکه تیم ملی فوتبال ایران چطور به یک نظم دفاعی 
مستحکم رسیده؟ گفت: در ساختار دفاعی تیم ملی پیشرفت 
خوبی داشتیم و توانستیم با تمرکز بیشتر اشتباهات جام 
گر  ملت های آسیا را تکرار نکنیم. در مقدماتی جام جهانی ا
اشتباه کنید دیگر نمی توانید به جام جهانی صعود کنید. در 
این مدت تلاش زیادی انجام شده تا تیم ملی بتواند مسیر 
کند. آنالیزهای  خود را برای صعود به جام جهانی هموار 
خوبی از بازی های حریفان انجام داده ایم و بازیکنان هم درک 
کرده اند که باید هم در حمله و هم در دفاع باهوش تر باشیم. 

   لیگ داخلی 
کادر فنی تیم ملی همه  تیموریان در ادامه با بیان اینکه »
بازیکنان لیگ را رصد می کند،« گفت: حدود یک سال و نیم 
است که کنار هم در تیم ملی کار می کنیم. تمام اعضای کادر 
فنی بازی های لیگ را رصد می کنند تا بهترین ها با نظر و 
صلاح دید آقای قلعه نویی به تیم ملی دعوت شوند و برای 
ایرانِ زیبا افتخارآفرینی کنند. ما هم نظرات خود را به آقای 
قلعه نویی می گوییم و در نهایت سرمربی تیم ملی نفرات را به 

تیم ملی دعوت می کند. 
   انتقادات 

وی در بخش دیگری از صحبت های خود درباره نقدهایی 
ح می شود گفت: من به عنوان  که به عملکرد تیم ملی مطر
فردی که فوتبال بازی کرده ام و ملی پوش بوده ام و الان هم 
به عنوان دستیار آقای قلعه نویی فعالیت می کنم، حرف 
که به  منتقدان ورزشی را می پذیرم اما پالس های منفی 
تیم ملی می دهند را نمی پسندم و به آنها توجهی ندارم. 
همیشه نیمه پر لیوان و جنبه های خوب تیم ملی را می بینم 
و به دنبال انرژی های مثبت هستم. همه ما تلاش می کنیم 
بهترین عملکردمان را در هر اردو داشته باشیم. تلاش 
می کنیم که تیم ملی به جام جهانی صعود کند. وی ادامه 
داد: با کمال احترام به همه چون همه دوستان من هستند 
دوست دارم تیم ملی ایران بیشتر حمایت شود. بازیکنان، 
کادر فنی و فدراسیون فوتبال باید بیشتر حمایت شوند تا 
با انرژی بیشتری بازی های باقی مانده را پشت سر بگذاریم. 
صعود  جام جهانی  به  هنوز  ما  که  نکنید  فراموش  البته 
نکرده ایم وتا زمانی که سوت اولین بازی ما در جام جهانی 
به صدا در نیاید، هیچ چیز قطعی نیست. تجربه دو دوره 
حضورم در جام جهانی می گوید وقتی می توانیم بگوییم به 
جام جهانی صعود کرده ایم که در اولین بازی جام حاضر 

باشیم. 

پرسپولیس هنوز به یک فرم ثابت نرسیده 

دیدار بعدی پرسپولیس در هفته سوم لیگ نخبگان آسیا 
با السد قطر است. پرسپولیس هنوز به یک فرم ثابت نرسیده 
و همه بازی های این تیم زیبا نیست. مثلا در اولین بازی خود 
در لیگ نخبگان آسیا در عربستان بسیار زیبا با الاهلی بازی 
کرد و حقیقتاً بدشانس بود که نتوانست برنده آن بازی شود. در 
کور ازبکستان شروع فوق العاده ای داشت، اما به  بازی با پاختا
مرور افت کرد و نتوانست برابر انتظارات ظاهر شود. در آخرین 
بازی خود در لیگ برتر هم مقابل چادرملوی اردکان نمایش 
ضعیفی داشت و بر حسب اتفاقات برنده شد؛ بنابراین چنین 
عملکردی ناخواسته ایجاد نگرانی می کند. با توجه به اینکه 
۵ امتیاز در دو هفته اول لیگ نخبگان از دست رفته، بازی با 
السد حکم مرگ و زندگی را دارد. همه چیز مهیای برتری بر السد 
گر تیم در قواره خودش بازی کند. کیفیت زمین  خواهد بود ا
چمن بسیار مطلوب است، بازیکنان آماده هستند و باید انگیزه 
کافی درون تیم باشد، چون در وضعیت هوایی خوبی هستیم 
و می توانیم برابر این حریف نتیجه خوبی بگیریم. در ترکیب 
کرم عفیف است که در  السد یک بازیکن زخم خورده به نام ا
بازی تیم ملی قطر برابر ایران ۴ گل خوردند و نقره داغ شد. قطعاَ 
کامی را جبران کند ولی پرسپولیس نباید فرصت  می آید تا آن نا
تلافی به این بازیکن و تیمش بدهد. باید عفیف کنترل شود و 
او را خفیف کنند. مهار این بازیکن سرعتی به معنای کشیدن 
ترمز السد است. پرسپولیس در خانه این حریف قطری محکوم 
گر ببازد راه صعودش به مرحله حذفی  به برنده شدن است، ا
را بسته است. بازیکن جایگزین برای کنعانی زادگان داریم و 
می توان از مرتضی پورعلی گنجی بازی گرفت ولی برای اورونوف 
جایگزینی که بتواند به اندازه او مؤثر باشد نداریم. اورونوف تا 
گر  ۴۰ درصد در بالا رفتن قدرت تهاجمی تیم تأثیر دارد و حتی ا
۲۰ تا ۳۰ دقیقه هم بازی می کرد، تأثیر خود را در موفقیت تیم 
می گذاشت. البته کنعانی زادگان هم برای تیم مثمرثمر بوده و 
نباید زحمات او را نادیده بگیریم. اورونوف با حضورش در زمین 
ریتم و آهنگ تهاجمی تیم را تسریع می کند و می تواند تیم را در 
کسب پیروزی یاری کند. سعید صادقی از لیست پرسپولیس خط 
گر مهدی طارمی هم در  خورد. صادقی که جای خود را دارد، ا
پرسپولیس بود و بی انضباطی می کرد باید از لیست کنار گذاشته 
می شد. حرف اول و آخر را در تیم سرمربی می زند. صادقی در 
جایگاهی نیست که به بازی نکردن و نیمکت نشینی اعتراض 
کند. بار مسئولیت تیم بر عهده سرمربی است و خودش هم 
جوابگو خواهد بود. مگر برای دربی که صادقی در لیست نبود 
پرسپولیس برنده نشد؟ صادقی حق ندارد اعتراضی کند، چون 
سرمربی تشخیص می دهد کدام بازیکنان در ترکیب قرار بگیرند. 
شاید گاریدو الکسیس گندوز را بیرون گذاشت و از دروازه بان 
دوم پرسپولیس بازی گرفت، بازیکن ملی پوش هم نمی تواند به 
نیمکت نشینی در پرسپولیس اعتراض کند چه رسد به بازیکنی 

که در تیم ملی نبوده است. 

سلطانی بهروز
کارشناسفوتبال

آندرانیک تیموریان: نباید اشتباه جام ملت ها را تکرار کنیم 

 همه با هم استعفا دهید و به دنبال زندگی تان بروید


